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مهدی دوستی در نشست با اعضای شورای اسلامی شهر 
بندرعباس افزود: اســاس هر توسعه ای توجه و احترام 
به مالکیت مردم اســت و تعیین تکلیف اسناد مالکیت 

زمین های مردم هم در همین راستاست.
وی در بخش دیگری از سخنان خود گفت:  بندرعباس 
باید شهری توسعه یافته و برخوردار از امکانات پیشرفته 
و نوین در عرصه های مختلف باشــد و تلاش می کنیم 
کارهای خوبی برای مردم نجیب و شریف هرمزگان و 

شهر بندرعباس انجام دهیم.
وی اضافه کرد:  رفع مشکل شبکه جمع آوری و بوی بد 
فاضلاب در شهر بندرعباس از اولویت های مهم است 
که با تصفیه پساب فاضلاب بندرعباس، می توان از آن 

در توســعه شهر اســتفاده کرد و همچنین حل مشکل 
فرسودگی شــبکه جمع آوری فاضلاب در بندرعباس 

باید به طور جدی پیگیری شود.
استاندار هرمزگان به طرح ایجاد ابراکوسیستم دریایی در 
زمینه گردشگری در این استان پرداخت و گفت: مجموعه 
جزایر قشم، هنگام، هرمز، لارک و ساحل بندرعباس و 
تالاب بندرخمیر در قالب این طرح به عنوان ابراکوسیستم 
دریایی مد نظر قرار گرفته شده اند که این طرح می تواند 

پیشران صنعت گردشگری ایران باشد.
وی اضافه کــرد: طرح های مختلف گردشــگری در 
زیرمجموعه ابراکوسیستم دریایی در زمینه گردشگری 
اجرایی می شود و تاکنون پیگیری های بسیاری در سطح 

ملی صورت گرفته تا این اقدام انجام شود.
دوستی با اشاره به تشکیل کارگروه ویژه ارتقای رتبه های 
دانش آموزان استان هرمزگان در آزمون سراسری ورود 
به دانشگاه ها، بیان کرد: تمرکز ویژه ای بر روی موضوع 
کنکور در هرمزگان داریم و هدف این است که معلمان 
دروس اصلی در استان آموزش ویژه کنکور ببینید و بر 
روی تقویت دانش آموزان با اســتعداد هرمزگان جهت 
موفقیت در کنکور تمرکز کنند تا از این طریق نیروهای 
بومی خوب در رشته های مختلف برای استان هرمزگان 

تربیت شوند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود، انضباط بخشی در 
زمینه مسائل مالی و اداری را مورد تاکید قرار داد و گفت: 
در زمینه ایفای مســئولیت های اجتماعی، نحوه هزینه 
کردن صنایع در زمینه های مختلف ورزشی، فرهنگی و 

اجتماعی باید بازبینی و ساماندهی شود.
اســتاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: در این راستا پیگیر 
تشکیل صندوق توسعه استان هرمزگان هستیم که باید 
دارای هیأت مدیره شفاف با حضور نمایندگانی از دولت، 
مجلس و معتمدان باشد و این هیأت مدیره، تخصیص 
اعتبارات و کمک های صنایع در استان را مدیریت کند.

وی با اشــاره به طرح ویژه برای توانمندسازی محلات 
بافت فرســوده و حاشیه شهر بندرعباس در قالب طرح 
کشــوری در این زمینه، اظهار کرد: اولویت آغاز اجرای 
این طرح با ۲ محله چاهستانی ها و ۲ هزار در بندرعباس 
است و در این طرح مهم با تخصیص اعتبارات مناسب، 
توانمندســازی محلات به ویژه با آموزش های مهارتی 

برای ساکنان انجام می شود.

بندرعباس باید شهری توسعه یافته و برخوردار
 از امکانات پیشرفته و نوین در عرصه های مختلف باشد

استاندار هرمزگان: 

  اقتصاد کیش-    - استاندار هرمزگان گفت:  تعیین تکلیف نشدن اسناد مالکیت زمین های مردم از مهم ترین مشکل ها در شهر بندرعباس و دیگر مناطق این 
استان بوده که حل این مشکل اساسی در دستور کار دارد و کارگروه ویژه ای برای این موضوع فعال شده است.

اخبار 

اقتصاد کیش -   معاون امور بازرگانی وتوسعه تجارت سازمان صنعت، معدن و 
تجارت هرمزگان گفت: از ابتدای سالجاری تاکنون ۳۶۸ نماد اعتماد الکترونیک 
فروش کالا برای واحدهای صنفب و متقاضی کســب و کار اینترنتی در اســتان 

صادر شده است.
محمد عباسی با اعلام این خبر به رسانه ها افزود: از این تعداد واحد فروش دارای 
اینمــاد )نماد اعتماد الکترونیک(  تعداد ۳۵ واحد صنفی موفق به دریافت پروانه 

کسب مجازی جهت فروش اینترنتی محصولات خود شده اند.
وی بیان داشت: نماد اعتماد الکترونیکی نشانه  ای است که از سوی مرکز توسعه 
تجارت الکترونیک وابسته به وزارت صنعت، معدن و تجارت ایران به عنوان تاییدیه 

به فروشگاه  های اینترنتی داده می  شود.
معاون امور بازرگانی وتوسعه تجارت سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان 
خاطرنشــان کرد: باتوجه به شیوع ویروس کرونا و استقبال شهروندان از خرید 
اینترنتی و آنلاین تعداد شرکت های متقاضی دریافت پروانه کسب و کار مجازی 

افزایش یافته است.
عباسی ادامه داد: واحدهای صنفی که علاقمند به فعالیت در فضای مجازی و خرید 
و فروش آنلاین می باشند باید نسبت به ثبت نام در سامانه enamad.ir جهت 
دریافت نماد اعتماد الکترونیکی و سپس در سامانه iranianasnaf.ir جهت ادامه 

فرایند و اخذ پروانه کسب و کار مجازی ثبت نام نمایند.
استان هرمزگان دارای بیش از ۴۵ هزار واحد صنفی است

معاون امور بازرگانی وتوسعه تجارت سازمان صمت:

۳۶۸ واحد صنفی هرمزگان نماد اعتماد 
الکترونیک فروش کالا را دریافت کردند

   اقتصاد کیش- مدیرکل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان گفت: ۵۰ میلیارد تومان از 
اموال و املاک مازاد دستگاه های اجرایی هرمزگان به فروش رسیده است. 

مهدی دسینه ظهر افزود: تاکنون ۶۴ فقره اموال و املاک مازاد دستگاه های اجرایی 
هرمزگان به ارزش ۴۰۰ میلیارد تومان شناسایی شده است.

وی عملکرد هرمزگان را در شناسایی و فروش اموال و املاک مازاد دولتی خوب 
دانست و عنوان کرد: تاکنون ۹ و نیم درصد از مولد سازی و فروش کل اموال مازاد 

دولتی کشور، در استان صورت گرفته است.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان بیان کرد: اکنون دانشــگاه علوم پزشکی 
استان هرمزگان، سازمان های صنعت معدن و تجارت و جهادکشاورزی هرمزگان 
اموال و املاک مازاد خود را معرفی کرده اند که مراحل فروش و مولد ســازی آن 

صورت می گیرد.
دسینه با بیان اینکه پارسال اموال و املاک مازاد سازمان جهادکشاورزی استان و اداره 
کل راه و شهرسازی هرمزگان نیز به فروش رفته است، اظهار کرد: این اداره کل به 
عنوان نماینده مالی دولت وظیفه شناسایی، مولد سازی و فروش اموال و املاک مازاد 

دستگاه های اجرایی را بر عهده دارد.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان بر همکاری همه دســتگاه های اجرایی 
برای اجرای این مصوبه تاکید کرد و افزود: درصورت معرفی نشــدن اموال مازاد 
دســتگاه های اجرایی، اداره کل اقتصاد و دارایی اجازه فروش و یا مولد سازی این 

اموال را، از سوی کارگروه استانی دارد.
وی با اشــاره به اینکه اموال مازاد درصورت قابلیت مولد سازی، در مسیر استفاده 
بهینه قرار می گیرد و در غیر اینصورت به فروش می رسد، خاطرنشان کرد: بر اساس 
تکالیــف قانونی بندهای ۲ و ۱۲ تبصره بودجه ۱۴۰۰، باید ۴۵ هزار میلیارد تومان 

بودجه با مولد سازی و فروش اموال مازاد دولتی، تامین شود.
دسینه در پایان با بیان اینکه مراحل فروش اموال و املاک مازاد دولتی، مزایده خود 
دستگاه اجرایی و اعلام آن در سامانه ستاد، سازمان خصوصی سازی و بورس کالا 
اســت، اظهار کرد: شناســایی اموال مازاد دولتی، صدور مجوزهای مولد سازی و 
فروش، به کارگیری روش های نوین و موانع قانونی و حقوقی دستگاه های اجرایی 
مشکلات اجرای این مصوبه است که در این زمینه پیشنهادات لازم به ستاد هماهنگی 

اقتصادی دولت داده شده است

 مدیرکل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان  خبر داد:

فروش 50 میلیارد تومان از اموال و املاک 
مازاد دستگاه های اجرایی هرمزگان

اقتصاد کیش- رئیس شورای شهر بندرعباس با بیان اینکه زلزله اخیر فین یک هشدار 
جدی برای شهر بندرعباس بود، گفت: وجود ۴۵ درصد بافت فرسوده زنگ خطری 

برای شهر بندرعباس است
فاطمه جراره روز گذشته  در نشست با استاندار هرمزگان اظهار داشت: در حوزه 
شهری با مشکلاتی مواجه هستیم که امیدواریم با حمایت های استاندار محترم این 

مشکلات مرتفع گردد.
وی افزود: طرح تفضیلی شهر بندرعباس یکی از مشکلات اصلی است که از سال 
۱۳۶۹ به اتمام رسیده اما با گذشت ۳۰ سال برای اجرا به شهرداری ها ابلاغ نشده و 
اگر در این مقطع اجرایی شود باتوجه به اینکه تمام ظرفیت های شهر ساخته شده 

طرح تفضیلی کارایی لازم را نخواهد داشت.
جراره گفت: کمبود فضای ســبز در شــهر بندرعباس از دیگر مشکلات موجود 
است که باعث گله مندی مردم گشته و فضای سبز موجود استاندار لازم را ندارد و 
درخواســت می شود زمین هایی که قرار است بعنوان فضای سبز اختصاص داده 

شود دارای آب لازم برای آبیاری باشند.
رئیس شورای شهر بندرعباس عنوان کرد: یکی دیگر از دغدغه های مهم مردم شهر 
بندرعباس به عنوان یک مطالبه عمومی رها شدن پساب فاضلاب به دریا است که 

از شورای چهارم برای رفع آن پیگیری های لازم را داشتیم.
جراره بیان داشــت: در زلزله اخیر با وجود بالای ۴۵ درصد بافت فرســوده معجزه 
خداوند متعال اتفاق افتاد و در شهر بندرعباس فقط تعداد کمی منازل در محلات 
بافت فرسوده آسیب دید که اگر بحث اسناد مالکیت این منازل انجام شود و پروانه 
ســاختمانی آنها صادر گردد افراد می توانند با دریافت تسهیلات منازل مقاومی را 

برای خود بسازند.
وی تصریح کرد: از استاندار هرمزگان درخواست داریم به ادارات و صنایع دستور 
دهند تا حق و حقوق متعلق به شهرداری ها به درستی داده شود لذا اگر مطالبات قانونی 

شهرداری ها اخذ گردد می توان بسیاری از مشکلات را کاهش داد.
جراره گفت: اهالی محله ســنگ کن شــرقی از اینکه مدت طولانی است در شهر 
بندرعباس زندگی میکنند اما در محدوده شهری محسوب نمی شوند به شدت گله 
مند بوده که درخواست می شود برای رفع این مشکل مهم چاره ای اندیشیده شود 
و همچنین لزوم واگذاری اراضی دولتی به مردم اهالی محله آیت الله غفاری، نایبند 
جنوبی، حسین آباد، سورو و بسیاری از محلات شهر بندرعباس که با این مشکل 
مواجه هستند از دیگر مواردی است که انتظار داریم استاندار محترم دستور تسریع 

در انجام آن را صادر کنند.
رئیس شــورای شهر بندرعباس بیان کرد: هماهنگ بودن بین ادارات، سازمان ها و 
ارگانها با شهرداری بندرعباس می تواند در اجرای هرچه بهتر پروژه ها موثر باشد 
و عدم همکاری آنها هزینه بیشــتری را بر شهرداری به همراه خواهد داشت که از 

استاندار محترم درخواست می شود این هماهنگی را بوجود آورند.
جراره گفت: آموزش رکن اساسی در پیشبرد اهداف و توسعه شهری می باشد که 
باید در استان هرمزگان و شهر بندرعباس بیشتر به آن پرداخته شود و همچنین ارتقا 

حوزه درمان از دیگر موارد مهم در استان و شهر بندرعباس است.
وی تصریح کرد: حریم ۶۰ متری دریا، بلاتکلیفی مشکلات ساحل نشین ها، اخذ 
سند مالکیت محلات بافت های فرسوده شهر بندرعباس که با گذشت ۴۳ سال از 
انقلاب زیبنده نیست که مردم دچار مشکل اسناد مالکیت باشند از موضاعات مهم 

دیگری هستند که برای  انجام آن دستور استاندار هرمزگان را می خواهد.
جراره بیان داشت: باتوجه به اینکه آلایندگی صنایع غرب موجب گله مندی مردم 
شهر بندرعباس شده، لذا پرداخت سهم واقعی عوارض ارزش افزوده صنایع غرب به 
شهرداری می تواند مشکلات را کاهش دهد و همچنین پرداخت سهم شهرداری از 
جرائم راهنمایی و رانندگی از دیگر درخواست های شورای شهر بندرعباس است.

رئیس شورای شهر بندرعباس:

 وجود ۴5 درصد بافت فرسوده زنگ 
خطری برای شهر بندرعباس است

اقتصاد کیش - مدیر ژئوپارک جهانی قشم گفت: تا پایان آبان ماه سال جاری ۷۲ 
هزار و ۹۱۸ مسافر و گردشگر از ژئوسایت های قشم بازدید کردند.

به گزارش اقتصاد کیش علیرضا امری کاظمی افزود: دره ستاره ها با ۳۳ هزار و  
۵۰۰ بازدید کننده، جذاب ترین ژئوسایت قشم برای گردشگران شناخته شد.

وی ادامــه داد: ۳۰ هــزار و ۳۱۱ نفر تنگــه چاهکو و پنج هزار و ۵۹۹ نفر از غار 
نمکی بازدید کردند.

مدیر ژئوپارک جهانی قشم  تصریح کرد: این ژئوپارک در ماه فروردین با ۲۳هزار 
و ۹۱۵نفر، بیشترین و در ماه مرداد با ۵۹۷ نفر، کم ترین بازدید کننده را داشت.

وی همچنین از حضور  ۱۰۹ بازدیدکننده خارجی در ژئوسایت قشم خبر داد و 
افزود: از این تعداد ۷۲ نفر از دره ستاره ها، ۲۴ نفر از غارنمکی، ۱۱ نفر از تنگه 

چاهکو و دو نفر نیز از دره تندیس ها بازدید کردند.
امری کاظمی ادامه داد: ۵۲ درصد از بازدیدهای امســال برابر با ۴۰ هزار و ۱۱۴ 

نفر در ماه های مهر و آبان ثبت شده است.
وی اظهار کرد:  در ماه مهر ۱۴ هزار و ۶۱۹ گردشــگر و در آبان ۲۵هزار و ۴۹۵ 

مسافر  از ژئوسایت های قشم بازدید کردند.
مدیر ژئوپارک جهانی قشم افزود: همچنین یک هزار و ۲۶ نفر از موزه ژئوپارک 
قشــم بازدید کردند که ۶۵ درصد از این بازدیدها در ۲ ماه اخیر صورت گرفته 

است.
ژئوپارک جهانی قشم به مساحت ۲ هزار و ۶۰۰ کیلومتر مربع شامل جزیره های 
قشم و هنگام و ۵۰۰ متر مرز حاشیه دریایی این جزایر و خلیج دیرستان است.

ایــن ژئوپارک تنوع عظیمی از چشــم اندازهای زمین شناســی در کنار تنوع 
ســایت های مختلف را ارائه می کند و علاوه بر این، تنوع اکولوژیکی، باســتان 

شناسی و فرهنگی خاصی دارد.
ژئوپارک قشم دارای ۲۸ سایت متنوع و اصلی همچون تنگه چاهکوه، دره ستاره 
ها و دره تندیس هاست و مجاورت آن با جنگل های حَرّا واقع در شمال جزیره 
قشم که دارای پنج عنوان تالاب بین المللی، ذخیرگاه زیست کُره، منطقه حفاظت 
شده، منطقه ویژه دریایی و منطقه ویژه پرندگان است، به ارزش ها و جذابیت های 

طبیعی ژئوپارک قشم افزوده است

 7۳ هزار  گردشگر از ژئوسایت های 
قشم بازدید کردند

اقتصــاد کیــش -  مدیرکل 
آمــوزش و پرورش هرمزگان 
گفت: »ثنا نصیری« دانش آموز 
پایه یازدهم دبیرستان فرزانگان 
۲ ناحیه یک بندرعباس موفق به 
کسب نشان نقره المپیاد علمی 
کشــوری سال ۱۴۰۰ در رشته 

اقتصاد و مدیریت کشور شد.
ایرج بیت اللهی در خصوص 
برگــزاری ایــن المپیاد علمی 

کشــوری اظهارداشت: در ســال تحصیلی )۹۹_۱۴۰۰( تعداد یک هزار و ۴۷ 
نفر از دانش آموزان پایه دهم و یازدهم اســتان در المپیاد علمی کشور در رشته 
های  ریاضی، زیست شناسی، شیمی، فیزیک، ادبی، اقتصاد و مدیریت، تفکرو 
کارآفرینی، علوم زمین، کامپیوتر، نجوم، سلول های بنیادین و جغرافیا شرکت 
کردنــد کــه از این تعداد، ۱۲۷ نفر به مرحله دوم راه یافتند و از بین این افراد پنج 

نفر به مرحله نهایی رسیدند.
وی بیان داشت: دانش آموزان »ثنا نصیری« در رشته اقتصاد و مدیریت، »سپنتا 
اســکندری نسب« در رشــته فیزیک، »نیما جهان پناه« در رشته رایانه، »دانیال 
مهربان« در رشته تفکر و کارآفرینی و »سبحان عیسائی« در رشته علوم زمین در 
سال تحصیلی  )۹۹_۱۴۰۰( همگی از پایه یازدهم پس از برگزاری آزمون مرحله 

دوم، به مرحله نهایی المپیاد کشوری راه یافتند.
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان اظهارداشــت: پذیرفتگان مرحله دوم در 
دوره آموزشــی تابستانی که از شــهریورماه تا مهرماه ۱۴۰۰ به صورت آنلاین 
برگزار شد، شرکت کردند که در نهایت پس از رقابت در این مرحله  دانش آموز 

ثنا نصیری موفق به کسب مدال  نقره در المپیاد اقتصاد و مدیریت شده است.
وی ابرازداشت: پیش از این نیز»سبحان عیسایی« دانش آموز پایه یازدهم مرکز 
استعدادهای درخشان ناحیه ۲ بندرعباس موفق به کسب نشان نقره المپیاد علمی 

کشوری سال ۱۴۰۰در رشته علوم زمین شده بود.
بیت اللهی یادآورشد: دریافت کنندگان نشان نقره و برنز می توانند از تسهیلات 
شــورای هدایت استعدادهای درخشان وزارت علوم استفاده نمایند و به بنیاد 
نخبگان معرفی می شــوند و در خصوص تسهیلات ورود به دانشگاه منوط به 

هماهنگی دیپلم با زیرگروه مربوط، شرایط احراز خواهد شد. 
وی ابرازداشت: دانش آموزان هرمزگانی در سه سال متوالی توانسته اند به مرحله 
نهایی المپیادهای علمی کشور که از معتبرترین المپیاد های علمی می باشد، راه 

یابند.

دانش آموز هرمزگانی نشان نقره  المپیاد 
اقتصاد و مدیریت کشور را کسب کرد

رفع مسائل و مشکلات اجتماعی بندرعباس
 به تشکیل یک قرارگاه نیاز دارد

اقتصــاد کیش -  رئیس کمیســیون 
خدمات شــهری شورای اسلامی شهر 
بندرعباس از برگزاری نشست و تبادل 
نظر و برنامه با همتایانش در کلانشــهر 

مشهد خبرداد. 
احمد کناری نژاد با بیان اینکه شــورای 
ششم اعتقاد کامل دارد وظایف اجتماعی 
و فرهنگی نیز بر عهده شهرداری است، 

گفت: اما اینکه شهرداری به تنهایی این 
وظیفه را برعهده بگیرد تفکر اشــتباهی 
است زیرا شهرداری به تنهایی توان رفع 
مشکلات را ندارد و دراین باره باید همه 
ارگان هــا پای کار بیایند تا در جهت رفع 

مسائل اجتماعی شهر تلاش شود.
وی اضافــه کرد: همواره دو تفکر درباره 
وظیفه شهرداری وجود داشته است که 

تفکر اول شــهرداری را نهادی خدماتی 
می داند که وظیفه ذاتی او نظافت، مسائل 

شهرسازی و معماری و... است.
کناری نژاد بیان کرد: دیگر معتقد اســت 
که مســائل پیشفرض شــهرداری که 
خدماتی اســت، وظیفه ذاتی اوست اما 
وظیفه اجتماعی و فرهنگی نیز بر عهده 

شهرداری است.
این عضو شــورای اســلامی شورای 
شــهر بندرعباس با تاکید بر اینکه برای 
رفع مسائل و مشکلات اجتماعی شهر 
بندرعباس به تشــکیل یک قرارگاه نیاز 
اســت، افزود: با تشــکیل این قرارگاه، 
می توان هماهنگی ســازی و بسیج همه 
ارگان های ذیربط در بندرعباس صورت 
گیــرد و یکی از فواید آن این اســت که 
باعث از بین بردن آثار دستگاه های دیگر 

نمی شود.
وی عنوان کرد: یکی از راهکارهای بیرون 
راندن آســیب های اجتماعی بالابردن 
خدمات شهری، فرهنگی و اجتماعی در 

سطح محلات بندرعباس است.
کناری نژاد با اشــاره بــه اینکه یکی از 
راهکارها برای رسیدن به آن تبادل نظر و 
برنامه با کلانشهرهای موفق داخلی است، 
ادامه داد: شهر مشهد به عنوان شهری که 
در بحث خدمات شهری به ویژه حوزه 
جمع آوری پسماند و تفکیک زباله از مبدا 
همواره موفق و از شهرهای صدرنشین 
کشور اســت، می تواند الگوی مناسبی 
برای شهر بندرعباس برای الگو برداری 
و ســپس بومی کردن آن و اجرا در سطح 

محلات بندرعباس باشد.
وی با بیان اینکه در همین راستا نشستی با 
حضور اعضای کمیسیون های خدمات 
شهری شورای اسلامی شهر بندرعباس 
و مشهد، با حضور شهردار بندرعباس، 
شهرداران مناطق چهارگانه بندرعباس، 
معــاون خدمات شــهری و روســای 
ســازمان های فضای ســبز و پسماند 
بندرعباس با همتایانشان در مشهد برگزار 

خواهد شد

رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی شهر بندرعباس:

به دنبال توسعه اماکن گردشگری در جزیره هرمز هستیم
اقتصاد کیش -  مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری 
و صنایع دســتی هرمزگان گفت: آینده ای روشــن برای 
گردشگری دریایی با تقویت زیرساخت ها پیش رو است. 
سهراب بناوند در تشریح ســفر وزیر میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی به جزیره هرمز، افزود: جزیره 
هرمز دارای ۱۵ اقامتگاه بوم  گردی، یک باب هتل و یک 
باب متل که در حال بهره برداری اســت و دو هتل، یک 
مجتمع گردشگری و یک واحد اقامتگاه بومگردی نیز در 

این جزیره در حال ساخت است.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی 
هرمزگان با اشــاره به اینکه دو مجتمع گردشــگری نیز 
در ایــن جزیره آماده افتتاح هســتند، بیان کرد: مجتمع 
گردشــگری آرین به دلیل مشــکلات در برق رســانی 
تاکنون به بهره برداری نرسیده بود که با قول مساعد وزیر 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی امیدواریم این 

مجتمع تا پایان سال به بهره برداری برسد.

وی ادامه داد: همچنین طی بازدید وزیر میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دســتی از جاذبه های گردشگری 
و دریایــی جزیره هرمز بر اختصــاص اعتبار ویژه برای 

گردشگری دریایی در استان هرمزگان تأکید شد.
بناوند عنوان کرد: موقعیت جزیره هرمز در کنار ســایر 
جزایر استان، به عنوان مقاصد گردشگری دریایی با تقویت 
زیرســاخت ها، آینده ای روشن برای جذب گردشگر به 

استان را به همراه دارد

مدیرکل میراث فرهنگی و گردشگری هرمزگان:

شرکت کیش بتون جنوب در نظر دارد اقلام مازاد خود را به شرح زیر از طریق مزایده عمومی 
به فروش برساند :

1-دو دستگاه تراک میکسر با کشنده چهار محور AMICO مدل 1392 با پلاک ایران.
2-یک دستگاه تراک میکسر بنز 2635 چهار محور مدل 1994 با پلاک منطقه آزاد کیش.

3-یک دستگاه بونکر سیمان بدون کشنده.
4-لودر HL770  هیوندای مدل 2005 )موتور باز و نیاز به تعمیر دارد(.

5- لودر WA400  کوماتسو مدل 1999 )موتور باز و نیاز به تعمیر دارد(.
6-لوله و اتصالات سوپر پایپ و سوپر درین.

7- مخازن آب و گازوییل.
)PERRI( مخصوص قالب بندی بتن GT – VT 8-چوب های

9-ضایعات شامل آهن آلات متفرقه – بشکه فلزی 220 لیتری و لاستیک فرسوده
متقاضیان می توانند جهت دریافت شــرایط و بازدید از تاریخ این آگهی به مدت یک هفته با 

شماره تلفن 3-44467092-076 تماس حاصل فرمایند.
شرکت کیش بتون جنوب

نوبت اولآگهی مزایده
نوبت   دوم


